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قم - چهره قانی ،خبرنگارتوسعه ایرانی-
مدیــرکل راه آهن اســتان قم ازپیشــرفت 
74درصدی زیرســازی پروژه اتصال منطقه 
ویژه سلفچگان به راه آهن سراسری که یکی 
از مصوبات ســفراول رییس جمهور به قم در 

بخش راه آهن اســت خبرداد. غلامحسین 
دباغ آخرین وضعیت5 پروژه مصوب سفراول 
رییس جمهور بــه قم در بخــش راه آهن را 
تشــریح کرد واظهار داشت: یکی از مصوبات 
این سفر، پروژه اتصال سیلو شهید نخعی به 

راه آهن سراسری از طریق ایستگاه ساقه است 
که با اختصاص اعتبارات داخلی تاکنون44 
درصد پیشــرفت فیزیکــی داردولی هنوز 
اعتبار8 میلیاردتومانــی مصوب تخیصص 
نیافته است ودرصورت تخیصص این اعتبارتا 

پایان اردیبهشــت ماه ســال آینده به بهره 
برداری خواهد رسید.

وی افزود: یکی دیگر از این مصوبات اتصال 
منطقه ویژه سلفچگان به راه آهن سراسری 
از طریق ایســتگاه سواریون اســت که برای 
اجرای این پروژه 250 میلیاردتومان بودجه 
پیش بینی شده اســت که تاکنون فقط 32 
میلیارد تومان آن اختصاص یافته است بااین 
وجود این پروژه به لحاظ زیرسازی 74درصد 
پیشــرفت فیزیکی دادرد و درصورت تامین 
اعتبار در اوایل ســال 1403 به بهره برداری 
خواهد رســید. دباغ ادامــه داد:یکی دیگر 
ازمصوبات جمــع آوری ریل هــای متروکه 
ازبلاک بلــوار امام رضا )ع( به ســمت جاده 
اراک ، بلوار فردوسی،از مصلی تا بلوار پیامبر 
اعظم)ص(، بلوار شهید کبیری و جمکران بود 
که این مصوبه با سرعت مناسبی درحال اجرا 

است و بزودی به اتمام خواهد رسید.
مدیرکل راه آهن اســتان قم تصریح کرد: 
یکی دیگر ازمصوبات اتصال شهرک صنعتی 
شکوهیه به ایستگاه راه آهن متروکه پلَ بود 
که بابررسی های صورت گرفته با آن مخالفت 
شد و پیشــنهاد اتصال این شــهرک با توجه 
به زیر ســاخت های ایجاد شــده به ایستگاه 
گارمانوری داده شــد واین مصوبه از دستور 

کار خارج شد.

وی ادامه داد:در این محــل 40 کیلومتر 
زیرســازی برای احــداث خط آهــن قم به 
قزوین انجام شده اســت همچنین در سفر 
رییس جمهور به اســتان قزویــن 5 میلیارد 
تومان اعتبار برای انجام مطالعات احداث راه 
آهن قزوین به قم اختصــاص یافته و موضوع 
احداث این خط از سوی استان قزوین در حال 
پیگیری اســت. دباغ خاطرنشان کرد:خرید 
زمین های اطراف برای اتصال شهرک صنعتی 
شکوهیه به ایستگاه پلَ یکی دیگر از مصوبات 
بود که با مخالفتی که با اجرای این پروژه شد از 

دستور کار خارج شد.
وی اضافه کرد: با اتصال شــهرک صعنتی 
شکوهیه به راه آهن سراسری روزانه 10الی 
15تن کالا از طریق ریلی جابجا خواهد شد که
میتواند به لحاظ اقتصادی به نفع صاحبان 
صنایع و تولید کنندگان باشــد تا با سهولت 
بیشــتری کالاهای خود را جابجا و به مقاصد 

مورد نظرانتقال دهند.

مدیرکل راه آهن استان 
قم ازپیشرفت 74درصدی 

زیرسازی پروژه اتصال 
منطقه ویژه سلفچگان به 

راه آهن سراسری که یکی 
از مصوبات سفراول رییس 
جمهور به قم در بخش راه 

آهن است خبرداد.

  افزایش بی سابقه مصرف گاز 
در اصفهان

اصفهان-مریــم مومنی،خبرنگارتوســعه 
ایرانی-مدیرعامل شــرکت گاز استان اصفهان 
گفت: مصرف گاز در استان اصفهان در مقایسه 

با مهر ماه بیش از چهار برابر شده است.
ابوالقاســم عسکری در بیســتمین نشست 
مدیریت مصرف بهینه گاز در استان اصفهان، با 
بیان اینکه در بخش خانگی مصرف گاز افزایش 
چشمگیری داشته گفت: مهر امسال مصرف گاز 
در بخش خانگی روزانه 11 میلیون متر مکعب 

بود که اکنون بیش از چهار برابر شده است.
او یادآور شــد: این افزایش مصرف نسبت به 

مدت مشابه سال های گذشته بی سابقه است.
مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان ضمن 
اظهار امیدواری برای همراهی مشــترکان در 
اصلاح الگوی مصرف از متولیان مراکز فرهنگی، 
مذهبی، گردشگری و هنری اصفهان خواست 
برای بهینه ســازی مصرف و فرهنگ سازی در 

این زمینه بیشتر مشارکت کنند.
عسکری رعایت دمای 18 درجه سانتیگراد 
در منــازل و محیط هــای اداری و تجــاری، 
درزگیری منافــذ خروج هــوا و کنترل دمای 
موتورخانه ها را از مهم ترین اقدامات برای بهینه 
سازی مصرف گاز اعلام و اضافه کرد: در بسیاری 
از فضا هــای فرهنگی، مذهبی، گردشــگری و 
هنری از اسپلیت به عنوان ســامانه گرمایشی 
استفاده می شود که لازم اســت ضمن تنظیم 
دمای 18 درجه ســانتیگراد، در زمان های غیر 

ضروری، این دستگاه ها خاموش شود.
او ادامــه داد: برای آموزش اصــلاح الگوی 
مصرف گاز طبیعی همچنین اســتفاده ایمن و 
بهینه از آن در مراکز فرهنگی، مساجد و مدارس 
استان با حضور کارشناسان، برنامه ریزی شده 

است.
مدیرعامــل شــرکت گاز اســتان اصفهان 
تاکیــد کرد: طبــق مصوبات ملی و کشــوری 
همــه دســتگاه های اجرایــی، ســازمان ها، 
ادارات خصوصــی و دولتــی  موظف هســتند 
دستورالعمل های مصرف بهینه را رعایت کنند 
تا گازرسانی به صورت ایمن و مستمر در کشور 

محقق شود.
      

با حضور شهردار و اعضای شورای 
شهرانجام شد؛

تقدیر از بهره برداران نمونه 
ناوگان حمل و نقل عمومی 

شهرداری اندیشه 
اندیشــه-زهرا قره باغی-خبرنگار توســعه 
ایرانی: طی مراســمی با حضور بهروز کاویانی 
شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر اندیشه از 
بهره برداران نمونه ناوگان حمل و نقل عمومی 

شهرداری اندیشه تقدیر بعمل آمد
در این مراسم که در ســالن جلسات رسمی 
شورای اســلامی شهر اندیشــه برگزار گردید 
، نوری اصــل مدیرعامل ســازمان حمل و نقل 
عمومی شهرداری اندیشه ضمن ارائه گزارشی 
از اقدامات مهم این ســازمان در سال جاری از 
خدمات ارزنده همه بهره بــرداران و  رانندگان 
تاکسی و اتوبوس های سطح شهر بدلیل خدمات 
رسانی مستمر و مداوم و با کیفیت قدردانی نمود
شهردار اندیشــه در ادامه این جلسه حرفه 
بهره بــردارن زحمتکش نــاوگان حمل و نقل 
عمومی را عنایت خداوند برای خدمت به خلق 
خدا دانســت و گفت : در نظر داریم در راستای 
ترغیب   تشــویق این عزیزان هر ماهه از یکی از 
بهره بردارن نمونه را به قید قرعه به سفر مشهد 

مقدس اعزام نماییم
اعضای شــورای اسلامی شــهر اندیشه نیز 
هرکدام با اشــاره به زحمات قابــل تقدیر بهره 
برداران بویژه در زمان کرونا ، وجود کادر دلسوز 
سازمان حمل و نقل عمومی شهرداری اندیشه 
را برای مردم این شهر را نعمتی مهم برشمردند 
و از همه همت و تلاش این مدافعان خدمت در 

حوزه حمل  نقل قدردانی نمودند
گفتنی اســت در پایان این جلســه اعضای 
شورای اســلامی و شــهردار با اهدا لوح از بهره 
برداران نمونه ســازمان حمــل و نقل عمومی 

تقدیر و تجلیل نمودند.

استانها
 مدیرکل راه آهن استان قم خبر داد:

پیشرفت 74درصدی پروژه اتصال منطقه ویژه سلفچگان 

به راه آهن

بندرعباس -سامیه طهورنیان،خبرنگارتوسعه ایرانی-
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان هرمزگان 
در جریان بازدید از پروژه های در حال اجرا در بخش رودخانه 
شهرستان رودان و بخش احمدی شهرستان حاجی آباد 
، گفت:»پروژه های حوزه دهستان محروم کوشاه بخش 
احمدی فعال و در حال اجرا است«.عباس شرفی به همراه 
معاون فنی و راه روستایی و معاون راهداری و جمعی از 
مسئولین ادارت ستادی تصمیم گیر اداره کل از پروژه های در 
حال اجرا در بخش رودخانه شهرستان رودان و بخش احمدی 

شهرستان حاجی آباد بازدید کردند.  در این بازدید مسائل 
مرتبط با پروژه های پل بزرگ ماشنگی و راه مهم و شبکه ای 
پور به مازگرد و راه کوشا جنوبی حدفاصل احمدآباد تا آببید 
و چالتان تا حسن آباد و راه کوشاه شمالی حدفاصل چاله 
مورت تا بنه دان از نزدیک موردبررسی قرار گرفت و مشکلات 
و موانع اجرایی پروژه ها به لحاظ کمی و کیفی بررسی شد. 
پروژه پل ماشنگی با 9 دهانه 20 متر از پروژه های مهم و 
تأثیرگذار منطقه رودخانه و برقرارکننده ارتباط شهرستان 
رودان با شهرستان حاجی آباد و روستاهای منطقه در مواقع 

بارندگی و جاری شدن سیل است که عملیات اجرایی آن از 
هفته دولت سال جاری شروع شده و با سرعت خوبی در حال 
اجرا است و تا پایان سال 1402 مورد بهره برداری قرار خواهد 
گرفت. 4پروژه پور به مازگرد و احمدآباد به آببید و حسن آباد 
به چالغان و چاله مورت به بنه دان به طول کل 65 کیلومتر با 
مبلغ کل 210 میلیارد تومان نیز از پروژه های مهم و تأثیرگذار 
منطقه کم برخوردار کوشاه هستند که در حال حاضر همگی 
فعال بوده و پس از بهره برداری بخش عمده ای از مشکلات 
تردد در حوزه راه های منطقه کوشاه احمدی رفع خواهد شد.

 اصفهان-مریم مومنی،خبرنگارتوسعه ایرانی-شهردار 
اصفهان با بیان اینکه مهمترین علت آلایندگی در این روزها 
مصرف مازوت است، گفت: مردم به شکل های مختلف از 
متولیان درخواست کرده اند که حداقل در شرایط اضطرار 
مصرف مازوت متوقف شود، متولیان نیز باید شرایط مردم 

اصفهان را درک کنند.
 علی قاسم زاده  ضمن گرامیداشت میلاد حضرت زهرا)س( 
با بیان اینکه فضای شهری مهیای این عید بزرگ می شود، 
اظهار کرد: جشن های بسیاری برای برپایی در شهر تدارک 
دیده شده است و امیدواریم مردم به ویژه بانوان روزهای 

خوب و خوشی را در این ایام سپری کنند.
او با بیان اینکه این روزها اصفهان شرایط سختی را از حیث 
زیست محیطی تجربه می کند، تصریح کرد: علیرغم بارش 
باران در پایان هفته گذشته انتظار می رفت شرایط آب وهوا 
بهتر شود اما چنین نشد و این می تواند دلیلی بر این باشد که 
صرفاً منابع متحرک یعنی خودروها منبع آلایندگی شهر 

نیستند و باید به دنبال علل اصلی بگردیم.
او با تأکید بر اینکه مهمترین علت آلایندگی در این روزها 
مصرف مازوت است، خاطرنشان کرد: مردم به شکل های 
مختلف از متولیان درخواست کردند که حداقل در شرایط 
اضطرار مصرف مازوت متوقف شود، متولیان نیز باید شرایط 

مردم اصفهان را درک کنند.
قاسم زاده با بیان اینکه مدیریت شهری در جایگاهی نیست 
که بتواند تصمیم بگیرد، تأکید کرد: ما به عنوان یک مطالبه گر 

و از زبان مردم مطالبه آنها را مطرح می کنیم.
او با بیان اینکه اعلام شده است اگر در مصرف برق و گاز 
صرفه جویی کنیم، امکان توقف استفاده از سوخت مازوت 
فراهم می شود، گفت: از مردم نیز درخواست می شود در 
مصرف برق و گاز صرفه جویی کنند و جلوی بهانه استفاده از 
مازوت را بگیرند، زیرا عمده مصرف مازوت در نیروگاه برای 
تولید برق است و اگر مدیریت مصرف را انجام دهیم، شاید 
بتوان مصرف سوخت نیروگاه را از مازوت به گاز تغییر داد و 

مشکل برطرف شود.
شهردار اصفهان خاطرنشان کرد: از مردم درخواست می شود 
سفرهای شهری خود را به حداقل برسانند، زیرا تنفس در این 

هوا عوارضی برای آنها خواهد داشت.
شهردار اصفهان با بیان اینکه در پارک های عمومی سطح 
شهر و ناژوان موتورسواران حقوق مردم را رعایت نمی کنند، 
گفت: دو هفته گذشته به همراه پلیس راهور اصفهان 
جلسه ای در تهران با حضور سردار سیدکمال هادیان فر، 
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی فراجا داشتیم و مقرر 
شد اعمال نظارت بیشتر بر موتورسواران از طریق دوربین و 

شناسنامه دار کردن موتورسواران انجام شود.
او با بیان اینکه باید انتظامات شهرداری و پلیس راهور بر نقاط 
پرآسیب متمرکز شوند، افزود: طراحی ناژوان و جاده سلامت 
بر مبنای ایجاد مکانی برای پیاده روی و ورزش است، از این رو 
مدیریت ناژوان باید به صورت ویژه از ورود موتورسیکلت به 

این فضا جلوگیری کند.

قاسم زاده تغییر تکنولوژی خودروهای رفت وروب در شهر را 
از دیگر برنامه های شهرداری اصفهان دانست و گفت: تعداد 
کمی از خودروهای رفت وروب را با تکنولوژی جدید به 
صورت آزمایشی به شهر وارد کردیم که طراحی آنها از سوی 
شرکت های دانش بنیان انجام شده است. اگر آزمایش ها 

جواب دهد، ماشین آلات قدیمی جمع آوری می شود.

گام بلند راهداری هرمزگان برای توسعه راه های روستایی کوشاه احمدی و رودان 

شهردار :

مازوت سوزی در اصفهان را متوقف کنید

خبر

بندرعباس -سامیه طهورنیان،خبرنگارتوسعه ایرانی-مدیر عامل شرکت 
شهرک های صنعتی هرمزگان در آیین آغاز عملیات اجرایی فاز دوم 
شهرک صنعتی میناب گفت: فاز اول شهرک صنعتی میناب مورد استقبال 
سرمایه گذاران و صنعتگران قرار گرفت و تکمیل شد. فاز دوم نیز با توجه به 
درخواست های سرمایه گذاران، طراحی و ظرف مدت دو سال زیرساخت های 
آن تامین شد. »سید امیر امیری زاد«، مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی 
هرمزگان در خصوص جزییات این طرح تشریح کرد: »فاز اول شهرک صنعتی 
میناب کارخانجات و صنایع مهمی که برخی از آنها اهمیت ملی دارند را در 
خود جای داده است و انتظار می رود در فاز دوم شهرک نیز صنایع مهمی 
مستقر شوند. وی افزود: تکمیل زنجیره تولید به عنوان یک رویکرد در احداث 

و توسعه شهرک های صنعتی مورد توجه است که فاز اول شهرک صنعتی 
میناب با استقرار زنجیره صنایع تبدیلی کشاورزی و همچنین حلقه های 

تکمیلی تولید میگو و لارو، نمونه موفقی از اجرایی شدن این راهبرد است«.
امیری زاد اعتبار راه اندازی فاز 2 شهرک صنعتی میناب را 330 میلیارد ریال 
اعلام و اضافه کرد:» پس از از بهره برداری از این شهرک و استقرار صنایع در 
58 هکتار اراضی شهرک صنعتی میناب، زمینه اشتغال یک هزار و 500 نفر 
فراهم خواهد شد.«  همزمان با آغاز عملیات اجرایی فاز دوم شهرک صنعتی 
میناب، پروژه خط انتقال برق دو مداره شهرک صنعتی نیز به بهره برداری 
رسید. برای این خط انتقال به طول بیش از 6 کیلومتر، حدود 51 میلیارد 

ریال هزینه شده است.

مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی هرمزگان خبر داد:

استقرار صنایع مهم در فاز جدید شهرک صنعتی میناب


